                               ΟΝΟΜΑ:
Οι λέξεις αποτελούνται από συλλαβές.(λήγουσα, παραλήγουσα, προπαραλήγουσα)

                                   ΚΑΝΟΝΕΣ ΣΥΛΛΑΒΙΣΜΟΥ

1. Ένα σύμφωνο ανάμεσα σε δυο φωνήεντα συλλαβίζεται με το 2ο φωνήεν. έ-χω

2. Τα δίψηφα φωνήεντα(οι, ει, υι, ου, αι), οι δίφθογγοι(αη, αϊ, οη, οϊ) 
    και οι συνδυασμοί αυ και ευ δε χωρίζονται. ου-ρα-νός, γαϊ-δού-ρι, ναύ-της        

3. Δύο σύμφωνα ανάμεσα σε δυο φωνήεντα συλλαβίζονται με το 2ο φωνήεν μόνο    

   όταν αρχίζει από αυτά ελληνική λέξη. Σύ-νταγ-μα (ντ         ντύνω) 

   Όταν δεν ξεκινά ελληνική λέξη από αυτά, τότε το 1ο σύμφωνο πάει με το φωνήεν     

   που προηγείται και το 2ο με το φωνήεν που ακολουθεί. (καρ-διά)
4. Τα όμοια σύμφωνα χωρίζονται. θά-λασ-σα
      Συλλάβισε τις παρακάτω λέξεις. 
	1
	εκλεκτός
	
	
	
	
	
	

	2
	ασπασμός
	
	
	
	
	
	

	3
	Καρδίτσα
	
	
	
	
	
	

	4
	έλκηθρο
	
	
	
	
	
	

	5
	γάιδαρος
	
	
	
	
	
	

	6
	κορόιδο
	
	
	
	
	
	

	7
	αηδόνι
	
	
	
	
	
	

	8
	άρχοντας
	
	
	
	
	
	

	9
	άλλωστε
	
	
	
	
	
	

	10
	αλλεργία
	
	
	
	
	
	

	11
	ορφανεύω
	
	
	
	
	
	

	12
	οδόφραγμα
	
	
	
	
	
	

	13
	βαπτιστικά
	
	
	
	
	
	

	14
	αρπαχτικό
	
	
	
	
	
	

	15
	χορτασμένος
	
	
	
	
	
	

	16
	ακτογραμμή
	
	
	
	
	
	

	17
	θερμοκρασία
	
	
	
	
	
	

	18
	αλληλεγγύη
	
	
	
	
	
	

	19
	ανεπτυγμένος
	
	
	
	
	
	

	20
	Ευαγγελιστής
	
	
	
	
	
	

	21
	ανορθόγραφος
	
	
	
	
	
	

	22
	αρχισυντάκτης
	
	
	
	
	
	

	23
	ανεκμετάλλευτος
	
	
	
	
	
	

	24
	δυσκολοπρόφερτος
	
	
	
	
	
	

	25
	εκδημοκρατισμός
	
	
	
	
	
	

	26
	υπνοθεραπεία
	
	
	
	
	
	








